
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Formannskap
Møtested: møterom 3, Storfjord rådhus
Dato: 23.08.2011
Tidspunkt: 09:15 – 14:10

Følgende faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hanne Braathen Leder STSP
Jan Kåre Pedersen Medlem
Tor Erik Skoglund Medlem STSP
Inger Heiskel Medlem STAP
Arvid Lilleng Medlem

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:
Navn Funksjon Representerer

Følgende varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer

Merknader

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
May Tove Lilleng Oppvekst og kultursjef
Gunnar Folden Grundetjern Økonomisjef
Ellen Beate Jensen Lundberg Rådmann

Hatteng 23.08.2011

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.

Arvid Lilleng                                         Inger Heiskel



                                        Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr
PS 28/11 Referatsaker formannskap 23.08.2011 2011/220

PS 29/11 Regnskap 2010 2011/2404
PS 30/11 Årsmelding 2010 2011/2404

PS 31/11 Økonomiplan 2012-2015 og budsjettforberedelser 
2012. Fremlegg av"meny" for politisk 
prioritering.

2011/2399

PS 32/11 Utredning - steg 2 - av muligheten for reduserte 
eller gratis barnehageplasser.

2010/5160

PS 33/11 Kroppsøving og svømmetilbud skoleåret 2011-
2012

2011/2399

PS 34/11 Vurdering av realismen i prosjekt "Vanntårnet på 
Brenna"

2010/4606

PS 35/11 TV-aksjon 2011 2011/3269

PS 28/11 Referatsaker formannskap 23.08.2011

Rådmannens innstilling

Sakene er referert.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 23.08.2011 

Behandling:
Rådmannens innstiling enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Sakene er referert.

PS 29/11 Regnskap 2010

Rådmannens innstilling
Regnskapet 2010 godkjennes med følgende forutsetninger
 Premieavviket amortiseres over 15 år gjeldende fra 2010
 Etableringslån nedbetales med kr 2 694 149,64 dekning 2.55.99.502, 2.55.99.507 og 

2.55.99.508



 Investeringslån nedbetales med kr 1 985 104,12, dekning 2.55.99.509
 Underskudd investeringsregnskapet dekkes inn gjennom mva-komp investering som er 

overført til investeringsregnskapet.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 23.08.2011 

Behandling:
Forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng:
Regnskap 2010

Formannskapet viser til fremlagt regnskap med et underskudd på ca 7 millioner kroner.
Det fremkommer opplysninger for første gang etter fratredelsen av tidligere rådmann Maar 
Stangeland, at tidligere års årsregnskaper er gjort opp ved betydelig bruk av premieavviket.
For tidligere års regnskapere utgjør premieavviket 4,4 millioner kroner, hvorav avviket for året 
2010 er iflg revisjonens beretning  4, 4 millioner kroner.
Det totale premieavviket på 4, 4 millioner kroner viser at kommunen har gått med betydelig 
underskudd i flere år, uten at kommunestyret ble varslet hverken av daværende rådmann og eller 
revisjonen.
Ved utgangen av 2010 er derfor det samlede kjente underskudd på ca 11, 4  millioner kroner.
Økonomisjefen vil redusere underskuddet ved å dekke inn premieavviket over 15 år.
Det er videre opplyst at en ikke kan gjøre rede for ca 10 millioner kroner i 
investeringsregnskapet
På tross av disse kjente forhold anbefaler revisjonen at regnskapet skal godkjennes, jfr 
revisjonsberetning datert 17. august 2011.
Ved å akseptere at premieavviket med 4, 4 millioner kroner skal fordeles i 15 år fremover 
skyver kommunen tidligere års underskudd og vanskeliggjør fremtidige budsjetter.
Underskuddet på 11, 4 millioner kroner ved utgangen av 2010 må derfor behandles påny av 
rådmannens stab og revisjonen.
Økonomisjefen opplyser også at kortsiktig fordringer er på 16 millioner kroner og at deler av 
dette er usikkert mht innfordring.  Slike usikre fordringer skal føres som tap i driftsregnskapet, 
men da økonomisjefen ikke opplyser konkret hvor stort beløpet som er usikker er, vet en heller 
ikke beløpets påvirkning for regnskap 2010.
Formannskapet godkjenner derfor ikke fremlagt regnskap

Forslaget fra Fjordfolket settes opp mot Rådmannens innstilling.

Rådmannens innstilling ble vedtatt med 4 mot 1 stemme.

Vedtak:
Regnskapet 2010 godkjennes med følgende forutsetninger
 Premieavviket amortiseres over 15 år gjeldende fra 2010
 Etableringslån nedbetales med kr 2 694 149,64 dekning 2.55.99.502, 2.55.99.507 og 

2.55.99.508
 Investeringslån nedbetales med kr 1 985 104,12, dekning 2.55.99.509
 Underskudd investeringsregnskapet dekkes inn gjennom mva-komp investering som er 

overført til investeringsregnskapet.



PS 30/11 Årsmelding 2010

Rådmannens innstilling
Årsmeldingen for 2010 godkjennes

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 23.08.2011 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Årsmeldingen for 2010 godkjennes

PS 31/11 Økonomiplan 2012-2015 og budsjettforberedelser 2012. Fremlegg 
av"meny" for politisk prioritering.

Rådmannens innstilling
Saken fremmes til politisk prioritering med utgangspunkt i menyen og er derfor uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 23.08.2011 

Behandling:
Forslag fra AP v/Inger Heiskel:
Meny-liste med tiltak for langsiktig reduksjon av kostnader og inntekts potensiale er diskutert i 
formannskapet 23/8-11. Saken oversendes k-styret til behandling.
Behandling av budsjett 2012 gjøres av det nye k-styret i desember 2011.

Forslaget fra AP v/Inger Heiskel ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Meny-liste med tiltak for langsiktig reduksjon av kostnader og inntekts potensiale er diskutert i 
formannskapet 23/8-11. Saken oversendes k-styret til behandling.
Behandling av budsjett 2012 gjøres av det nye k-styret i desember 2011.



PS 32/11 Utredning - steg 2 - av muligheten for reduserte eller gratis 
barnehageplasser.

Saka legges fram uten Rådmannens innstilling, men med de utredninger som formannskapet 
bestilte i møte 8.juni 2011

Rådmannens innstilling

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 23.08.2011 

Behandling:
Forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng:
Folketallet i kommunen må økes. Unge mennesker i etableringsfasen er på alle måter viktige for 
Storfjordsamfunnet. Storfjord skal bli Norges mest barnevennlige kommune.

- Gratis barnehage, SFO og kulturskoletilbud til barn i kommunen.
- Gratis boligtomter til barnefamilier under 35 år.
- De første 4 år finansieres tiltakene over næringsfondet begrunnet med at tiltakene vil 

styrke kommunenes drift med økte inntekter via rammeoverføringer fra Staten.
- Etter 4 år skal ordningen finansieres over vanlig driftsbudsjett.

Forslag fra Hanne Braathen:
Saken utsettes – sees i sammenheng med budsjett 2012.

Forslaget fra Hanne Braathen settes opp mot Fjordfolkets forslag.

Forslaget fra Hanne Braathen vedtas med 3 mot 2 stemmer.

Vedtak:
Saken utsettes – sees i sammenheng med budsjett 2012.

PS 33/11 Kroppsøving og svømmetilbud skoleåret 2011-2012

Rådmannens innstilling
1. Skolene i kommunen lager en felles fag - og organiseringsplan for hvordan 

svømmetilbudet skal være for elevene på barnetrinnet (1.-7. årstrinn) høst 2011. Kr. 
30 000 legges til grunn for tilbudet, inkludert leie av basseng på Skibotnsenteret og 
skysskostnader.



2. Hatteng skole kan benytte ekskursjonsposten fullt ut for 2011 til skyss 
kroppsøvingstilbud i Skibotn. Dette som et unntak fra innkjøpsstoppen.

3. I forbindelse med budsjettforarbeidet for 2012, legges det fram tall for skysskostnader 
som inkluderer muligheten for Hatteng skole til å benytte gymsal på Elvevoll eller
hall/samfunnshus i Skibotn til kroppsøving i januar, februar og mars.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 23.08.2011 

Behandling:
Tilleggsforslag fra AP v/Inger Heiskel:
Forlenges ut skoleåret 2011/2012 dersom behov.

Rådmannens innstilling og tilleggsforslaget fra AP v/Inger Heiskel ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
4. Skolene i kommunen lager en felles fag - og organiseringsplan for hvordan 

svømmetilbudet skal være for elevene på barnetrinnet (1.-7. årstrinn) høst 2011. Kr. 
30 000 legges til grunn for tilbudet, inkludert leie av basseng på Skibotnsenteret og 
skysskostnader.

5. Hatteng skole kan benytte ekskursjonsposten fullt ut for 2011 til skyss 
kroppsøvingstilbud i Skibotn. Dette som et unntak fra innkjøpsstoppen.

6. I forbindelse med budsjettforarbeidet for 2012, legges det fram tall for skysskostnader 
som inkluderer muligheten for Hatteng skole til å benytte gymsal på Elvevoll eller 
hall/samfunnshus i Skibotn til kroppsøving i januar, februar og mars.

Forlenges ut skoleåret 2011/2012 dersom behov.

PS 34/11 Vurdering av realismen i prosjekt "Vanntårnet på Brenna"

Rådmannens innstilling
Prosjekt Vanntårnet på Brenna lar seg ikke gjennomføre grunnet manglende lokal og ekstern 
finansiering. I henhold til punkt 8 i kommunestyresak 27/08 vedtas tårnet revet. 

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 23.08.2011 

Behandling:
Endringsforslag fra rådmannen:
Andre setning av innstillinga tilføyes ”… vedtas tårnet revet av ansvarlig.”



Rådmannens innstilling med endringsforslag ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Prosjekt Vanntårnet på Brenna lar seg ikke gjennomføre grunnet manglende lokal og ekstern 
finansiering. I henhold til punkt 8 i kommunestyresak 27/08 vedtas tårnet revet av ansvarlig.. 

PS 35/11 TV-aksjon 2011

Ordførerens innstilling.

Formannskapet bevilger kr. 5.000,- til årets TV-aksjon.
Tas fra formannskapets disposisjonsfond.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 23.08.2011 

Behandling:
Ordførerens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Formannskapet bevilger kr. 5.000,- til årets TV-aksjon.
Tas fra formannskapets disposisjonsfond.


